編號	收表日期	
Serial Number	Date of Receipt	

(只供統籌辦填寫 For NGCO Use Only)

(只供統籌辦填寫 For NGCO Use Only)

第十五屆全國運動會群眾賽事活動(保齡球)及 全國第十二屆殘疾人運動會暨第九屆特殊奧林匹克運動會大眾項目(輪椅舞蹈) 香港賽區身份註冊卡申請表

Application Form for Accreditation Card for the 15th National Games Mass Participation Event (Bowling) and the 12th National Games for Persons with Disabilities and the 9th National Special Olympic Games Mass Participation Event (Para Dance Sport) in Hong Kong

注意:

- 1. 你必須安裝 Adobe Reader 8.1.0或以上的版本才能開啟電子申請表(由於Acrobat Reader 兼容性問題,請使用Acrobat Reader XI 或以下版本填寫此PDF申請表。),請按此免費下載。
- 2. 你必須填寫本申請表的所有欄位,填寫前請細閱填表須知然後按指示填寫本申請表。

- IMPORTANT: 1. To open the electronic application form, you MUST install Adobe Reader 8.1.0 or above. (Due to the compatibility issue of Acrobat Reader, please use Acrobat Reader XI or below to fill in this PDF application form.). Please click here for free download.
 - 2. You MUST fill in all fields of this application form. Please read the Guidance Notes carefully before filling it out and then follow the instructions to complete the form.

第 I 部分 個人資料 Part I Personal Particulars

中文姓名

Name in Chinese

中文姓氏 Surname in Chinese

中文名字 Given Name in Chinese

英文姓名

Name in English

英文姓氏 Surname in English

英文名字 Given Name in English

出生日期 性別* 〇 女 Female 〇 男 Male Date of Birth Sex*

證件類型*				
Identity Document Type*				
Number of Identity Document				
中華人民共和國居民身份證				
The People's Republic of China Resident Identity Card				
證件屆滿日期				
Expiry Date of				
Identity Document				
證件屆滿日期				
Expiry Date of				
Identity Document				
<u>-</u>				
- - 證件屆滿日期				
Expiry Date of				
_ Identity Document				
_				

^{*}請勾選適當方格 Please click the appropriate box

申請人所屬機構名稱 Name of Organisation of Applicant

類別

Category

個人電郵地址

Personal Email Address

流動電話號碼

Mobile Phone Number

+ -

相片要求

Photo Requirement

1. 相片檔案必須以申請人姓氏、名字及證件號碼的格式命名"姓_名(英文大寫字母)_證件號碼(首 4 位數字或字母)"。 例子:CHAN TAIMAN C123

The photo file must be named in the format of surname, given name and number of identity document of the applicant "Surname Given Name (in uppercase English letters) First 4 digits/characters of number of identity document".

Example: CHAN_TAIMAN_C123

2. 其他相片要求,請參閱填表須知。

Please refer to the Guidance Notes for other photo requirements.

相片檔案名稱 Photo file name

第Ⅱ部分 由申請人填寫

Part II To be Completed by the Applicant

本人 (申請人姓名) (Name of Applicant)

確認已細閱及明白本申請表以及填表須知的內容。本人聲明本申請表內所提供的所有資料均屬真實及正確,並同意為填表須知中列明的目的向有關列明的機構提供本人的資料及遵守全國運動會香港賽區統籌辦公室的一切註冊安排。 acknowledge that I have read through and understand the content of this application form and the Guidance Notes. I declare that all information provided in this application form is true and correct, and that I consent to the release of my information to the relevant bodies and for the purposes as stated in the Guidance Notes, and I agree to comply with all arrangements of accreditation made by National Games Coordination Office (Hong Kong).

日期 Date

第Ⅲ部分由新聞機構主管填寫

Part III To be Completed by the Supervisor of News Organisation

本人 (姓名) (職位) (聯絡電話)
I, (Name), (Position), + - (Contact Number),

代表申請人受聘的新聞機構,已核對並證實上述所填報資料正確無誤。

on behalf of the news organisation employing the applicant, have checked and now confirm the validity of the information provided above.

日期

Date